
 
  

Bestyrelsesmøde  
Dagsorden udsendt D. 25.05.23 

Mødedato D. 26.05.23 kl 17 

Mødested TRK  

Deltagere 
 
 
 
 
 
 
 
Afbud 

Ronni, formand 
Ulla Martens 
Belinda Kramer 
Dennis C. Lorenzen 
Bettina Petersen 
Lone Häbel 
Louise Hansen 
Klaus Okkels (1. suppleant) 
 
Karin Christensen 
Juniorudvalg 
Stævneudvalg 
Finn Märcher (2. Suppeleant) 

Dagsorden 

1.  Orientering fra Daglig leder 
 

2.  Ridefys 
- Suse og Christina har opsagt deres 

samarbejde. 
- Fremtid: Suse har givet udtryk for de gerne vil 

i dialog om evt. forsættelse af ridefys hos TRK. 
Vi taler om muligheder, økonomi, antal heste 
osv.  
Vi forsøger at aftale et møde med Suse og 
Christina for at tale om muligheder 
fremadrettet, Lone er på denne. Hvis der 
aftales et møde, så sætter bestyrelsen sig ned, 
og samler nogle punkter til ønsker om 
fremtidig drift.  
 

- Lokaltilskud: Vi afventer hvad der sker med 
Ridefys. 

3.  Introduktion ny medarbejder Carsten Iwersen 



 

- Ulla har lavet introduktions program til start 
d. 01.06.23. Repræsentanter fra bestyrelsen 
samt Karin mødes med ham 8:30. 

- Der laves opslag på facebook.  
- Der er kommet henvendelse fra jobcenteret 

ang arbejdsprøvning på en person i 3 
måneder. Dette siger vi ja til. Ulla forhører sig 
nærmere. 

4.  Funktionsbeskrivelse Karin 
- Der er lavet et eksempel på dette som vi 

gennemgår.  

5.  Ansvarlig ved sygdom i weekender/ferie 
-Ansvarlig/ drift i sommerferien - Karin 
- Orientering til hestepassere – Karin  
 

6.  Vandingsanlæg  
- Der bliver talt om ny systemboks til 

vandingsanlæg. Det koster ca 2500kr. 
Godkendt.  

- Der tales om at tage dyser ned i begge haller 
og rense dem, der undersøges hvad det koster 
at skifte dem til nye kontra at rengøre de 
gamle. Ronni undersøger dette.  
Der sættes dato d. 10-11 juli, hvor det skiftes.  
Lone forhører sig ang. lån af teleskoplift. 

 

7.  Gødning og omlægning marker 
- Der er kørt gødning ud på nogle af markerne 

nede bagved.  
- Vi planlægger at omlægge marker til efteråret. 

Dem som vi får wrap af kan gøre dette. Vi 
kontakter dem til efteråret.  

- Vi snakker om at så en anden græssort som er 
lavet til heste. 

8.  Heste velvære  
-Sadler  
Der snakkes om cassidy’s sadel. Den bliver tjekket 
igen. Vi arbejder videre på at få flere heste bliver 
tjekket af sadelmager.  
- Vi snakker om navneskilte til elevhestene samt 
billeder på boksen som kan ses når boksen åbnes.  



 

- Sommerklip  
Jensen sveder meget og kører død. Vi bestemmer at 
den skal klippes. Dette gælder også andre heste hvis 
det viser sig at de ikke smider pelsen optimalt.  
- Duke og Rolf, Lone kontakter hestehandler for at se 
om de vil købe den/ bytte den. 
- Basilia skal væk, den er færdig i benene.  
- Skabsmider tunge heste, vi snakker 
behandlingsformer. Vi snakker om sprøjteform, 
Karin informeres om det. 
- Hestenes alder, vi begynder at kigge på 1’er og 2’er 
pony til at erstatte de gamle elevponyer.  

9.  Byggetilladelse udebokse 
- Vi har miljøgodkendelse, vi skal have forhørt 

os om vi skal have byggetilladelse til at opføre 
dem. Lone og Klaus kontakter kommunen. 

10.  Utæt tag i store stald 
- Vi får en tømrer ud og kigger på det. Det er 

ved Bellamie’s boks og Belinda’s boks. Bettina 
kontakter en tømrer for at få tilbud.  

11.  Eventuelt - Opsadlingspladser i store stald, der snakkes 
om hvilken vej hestene skal stå. Der forslås at 
de sidste to nede ved porten kan bruges 
begge veje fra, i de andre skal hestene stå 
med hovedet oppe ved væggen. Godkendt.  

- Ny hjemmeside, vi har haft gennemgang med 
Jesper fra Zakabo. Vi forhandler pris.  

- To faktor godkendelse ved betaling af regning, 
er under etablering.  

- Skur ved barenbrug, der er købt hjul der 
sættes på så det kan transporteres hjem, hvor 
vi kan bruge det til opbevaring. 

- Fodervagt, hvordan skal man strø boksen. 
Halmen skal strøs op således at der ikke ligger 
en hel plade. Der skal ændres på fodervagt 
planen fra der skal gives halm til der skal strøs 
halm ud i boksen. 
 

12.  Næste møde D. 12.06.23  
 


